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Are loc şedinţa ordinară a Consiliului Local Vitomireşti, convocată prin dispoziţia
primarului cu nr. 103/26.07.2012, la care participă un număr de 10 consilieri din totalul de
11 consilieri, viceprimar, secretar şi alţi invitaţi.

A fost pus la dispoziţia consilierilor locali procesul-verbal, încheiat la şedinţa
anterioară, pentru ca după supunerea la vot să fie aprobat şi semnat de către preşedintele de
şedinţă şi de secretarul localităţii.

Domnul consilier Tomescu Gheorghe dă cuvântul domnului primar pentru a
prezenta proiectul ordinei de zi.

Primarul localităţii prezintă proiectul ordinei de zi:
1. Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobare încheiere cont execuţie a

bugetului de venituri şi cheltuieli la data de 30 iunie 2012.
Iniţiator – primarul localităţii Popescu Adam.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de consilier Aneta Boştinaru.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local Vitomireşti.
2. Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobarea Regulamentului de Organizare

şi Funcţionare a Consiliului Local Vitomireşti.
Iniţiator – primarul localităţii Popescu Adam.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de secretar Cristina Chiţan.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local Vitomireşti.
3. Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobarea Regulamentului privind

acordarea titlului de ,,Cetăţean de onoare’’ al comunei Vitomireşti, judeţul Olt.
Iniţiator – primarul localităţii Popescu Adam.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimar Popescu Adam.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local Vitomireşti.
4. Proiect de hotărâre cu privire la – Desemnarea responsabilului legal de

proiect pentru investiţia integrată ,,Modernizare drumuri comunale şi vicinale în
comuna Vitomireşti, Centrul de îngrijire copii cu asistenţă după programul şcolar tip



After School în comuna Vitomireşti, judeţul Olt, Renovare, modernizare şi dotare Cămin
Cultural în comuna Vitomireşti, judeţul Olt’’ .

Iniţiator – primarul localităţii Popescu Adam.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de referent Priboianu Constantin.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local Vitomireşti.
4. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se supune la vot proiectul ordinei de zi, fiind aprobat cu 10 voturi ,,pentru’’.
Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Tomescu Gheorghe, preia lucrările şedinţei

ordinare, dând cuvântul primarului localităţii pentru a prezenta primul punct scris pe
ordinea de zi .

Punctul 1 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobare
încheiere cont execuţie a bugetului de venituri şi cheltuieli la data de 30 iunie 2012.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Tomescu Gheorghe,

menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel – preşedinte, Marcu

Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre Constantin – membri, luând
în discuţie la data de 30.07.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Aprobare încheiere
cont execuţie a bugetului de venituri şi cheltuieli la data de 30 iunie 2012, consideră că
s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să
adopte hotărârea cu privire la Aprobare încheiere cont execuţie a bugetului de venituri şi
cheltuieli la data de 30 iunie 2012.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe – preşedinte,

Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând în discuţie la data de
30.07.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Aprobare încheiere cont execuţie a
bugetului de venituri şi cheltuieli la data de 30 iunie 2012, consideră că s-a întocmit cu
respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea
cu privire la Aprobare încheiere cont execuţie a bugetului de venituri şi cheltuieli la data
de 30 iunie 2012.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan – preşedinte, Urluescu

Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu Proiectul de Hotărâre, îl susţine
şi avizează favorabil.

Discuţii – Nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 10 voturi ,,pentru’’.
Punctul 2 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobarea

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a Consiliului Local Vitomireşti.
Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Tomescu Gheorghe,

menţionează ca se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.



Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel – preşedinte, Marcu
Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre Constantin – membri, luând
în discuţie la data de 30.07.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Aprobarea
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a Consiliului Local Vitomireşti, consideră
că  s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să
adopte hotărârea cu privire la Aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a
Consiliului Local Vitomireşti.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe – preşedinte,

Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând în discuţie la data de
30.07.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Aprobarea Regulamentului de Organizare
şi Funcţionare a Consiliului Local Vitomireşti, consideră că s-a întocmit cu respectarea
legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la
Aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a Consiliului Local
Vitomireşti.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan – preşedinte, Urluescu

Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu Proiectul de Hotărâre, îl susţine
şi avizează favorabil.

Discuţii – Nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre, fiind aprobat cu 10 voturi ,,pentru’’.
Punctul 3 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobarea

Regulamentului privind acordarea titlului de ,,Cetăţean de onoare’’ al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Tomescu Gheorghe,

menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de specialitate.
Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel – preşedinte, Marcu

Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre Constantin – membri, luând
în discuţie la data de 30.07.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Aprobarea
Regulamentului privind acordarea titlului de ,,Cetăţean de onoare’’ al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt, consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl
avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Aprobarea
Regulamentului privind acordarea titlului de ,,Cetăţean de onoare’’ al comunei
Vitomireşti, judeţul Olt.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe – preşedinte,

Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând în discuţie la data de
30.07.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Aprobarea Regulamentului privind
acordarea titlului de ,,Cetăţean de onoare’’ al comunei Vitomireşti, judeţul Olt,
consideră că s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului



Local să adopte hotărârea cu privire la Aprobarea Regulamentului privind acordarea
titlului de ,,Cetăţean de onoare’’ al comunei Vitomireşti, judeţul Olt.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan – preşedinte, Urluescu

Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu Proiectul de Hotărâre, îl susţine
şi avizează favorabil.

Discuţii – nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre, fiind aprobat cu 10 voturi ,,pentru’’.
4. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se înscriu la discuţii domnii consilieri Antonescu Daniel, Pîrcălăbelu Gheorghe,

Cojocaru Ştefan, Ene Gheorghe şi cetăţeanul Boştinaru Nicolae.
Domnul viceprimar prezintă Consiliului Local Ordinul nr.219/18.07.2012 emis de

instituţia prefectului prin care s-a constatat încetarea de drept a mandatului de primar
potrivit prevederilor art. 15, alin. 2, lit. h) din Legea nr. 393/2004 cu modificările şi
completările ulterioare şi îndeplinirea funcţiei de primar de către domnul viceprimar până
la alegerea unui nou primar.

Domnul Boştinaru Nicolae aduce la cunoştinţă Consiliului Local faptul că pe drumul
de la Boştinaru s-au pus tuburi doar la anumite persoane şi la Olteanu, unde există
proprietate s-a adunat o grămadă de pământ care nu s-a mai înlăturat.

Domnul viceprimar menţionează că ştie situaţia şi tubul este al firmei care asfaltează
şi este la domnul Epure şi referitor la surplusul de pământ este obligaţia constructorului să
facă curăţenie.

Domnul consilier Drăguşin Ştefan propune ca tubul de la domnul Epure să fie dus la
Olteanu sau la Râpa Mare.

Domnul consilier Cojocaru Ştefan menţionează că la Trepteni s-au pus tuburi la
toată lumea.

Cetăţeanul Boştinaru Nicolae mai aduce la cunoştinţa Consiliului Local că tuburile
au fost puse direct, nu conform proiectului.

Domnul preşedinte de şedinţă Tomescu Gheorghe asigură pe cetăţeanul Boştinaru
Nicolae că domnul viceprimar va verifica la faţa locului cele semnalate.

Domnul consilier Antonescu Daniel solicită soluţii la câteva probleme domnului
viceprimar şi Consiliului Local referitoare la:

- pe drumul dinspre Ţăpeşti constructorul a intrat pe marginea drumului a lăsat
balast şi din acest motiv oamenii nu pot intra la terenuri. La fel, tuburile au
fost puse direct, nu conform proiectului. Acelaşi constructor a cărat balast pe
islazul comunal;

- stadiul demersurilor de achiziţionare a motocositoarei;
- iluminatul stradal ar trebui modernizat şi informează că au apărut lămpi solare

care se alimentează natural şi nu consumă energie.



Domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe profitând de faptul că este prima şedinţă de
după constituirea Consiliului Local mulţumeşte cetăţenilor pentru sprijinul şi încrederea
acordată.

Referitor la execuţia de lucrări la Căminul Cultural Vitomireşti, domnul consilier
Pîrcălăbelu Gheorghe informează că lucrările se fac în pripă, învelişul nu este
corespunzător, dalele sunt picate, nelipite, se fură din materiale şi doreşte să se fixeze o
comisie în cadrul Consiliului Local pentru verificare. La sala de sport învelişul este şubred,
în faţa şcolii creşte vegetaţie spontană, neluându-se măsuri pentru îndepărtarea acesteia.
Menţionează că acest lucru ar putea fi făcut de personalul de serviciu al Liceului şi de
beneficiarii Legii nr. 416/2001.

Drumul de la Brătuleşti este deteriorat, bordurile au fost surpate de către cei care au
făcut sistemul de canalizare care au înfipt lama de la buldozere în asfalt şi nimeni nu a luat
nicio măsură. S-au făcut investiţii în sistemul de apă şi totuşi cetăţenii nu au apă potabilă.

Sunt cetăţeni care nu plătesc taxe şi impozite şi solicit luare de măsuri.
Recepţia la investiţiile în comună să se facă conform proiectelor. Privitor la Legile

fondului funciar ar trebui urgentată aplicarea acestora.
Domnul consilier Cojocaru Ştefan solicită pentru cetăţenii din satul Stănuleasa un

buldoexcavator pentru izvorul de la Tolbaru. Nemulţumiri sunt şi cu drumul şi şanţurile
care s-au degradat.

În punctul Brătuleşti este necesară plombarea gropilor din asfalt. De asemenea,
solicită să se comunice locaţia unde sunt depozitate blana şi caloriferele de la Căminul
Cultural.

Domnul consilier Ene Gheorghe urează bun venit noilor consilieri. În comuna
Vitomireşti s-a lucrat şi încă mai sunt lucrări de făcut. Stăm foarte bine şi de opt ani s-au
făcut eforturi să avem asfalt şi la Stănuleasa. Să dăm răgaz domnului viceprimar, să-l
sprijinim, să-l ajutăm pentru că ne aflăm la un moment de răscruce, având şi alegeri locale
şi rog colegii consilieri locali să îl sprijine în problemele care s-au ridicat la aceste
interpelări. Apă nu avem decât de 40 de ani şi nu avem decât datorită domnului Sandu.

Domnul viceprimar răspunde la o parte din întrebările adresate în această şedinţă.
Referitor la apă, 2-3 luni pe an stăm prost, dar în rest e foarte bine. Prin protocolul

făcut se pompează o zi la noi  şi o zi la Stoileşti. Izvorul din Ciuta nu s-a luat de primărie,
acel izvor nu mai este viabil.

În Dejeşti nu mai merge decât o pompă, iar dacă am avea încă două nu ar mai fi
probleme. Şi la Dejeşti e tot cu program şi aprovizionează doar Vitomireştiul. Am pus vană
înainte de racordare Stănuleasa. La Dejeşti nu dă apă decât la 100 m. Noul proiect de la
Trepteni cuprinde două puţuri şu staţie de clorminare.

Stratul doi de asfalt între transformator şi biserică urmează să se toarne şi fără bani.
Referitor la gropile din asfaltul de la Brătuleşti, când au fost în comună să plombeze,

zona respectivă era acoperită cu pământ datorită lucrărilor de canalizare.
Domnul viceprimar îndeamnă consilierii locali să se implice în înlăturarea vegetaţiei

spontane de la Liceu.



La Cămin, proiectantul nu a prevăzut pod.
Motocositoarea este achiziţionată, dar tractorul este mic şi nu o duce. Sper să

folosim un tractor de la şcoală cu distribuitor. Taie pe orizontală, este mai mult pentru
islazuri, nu pentru drumuri.

Domnul consilier Ene Gheorghe solicită să se ia legătura cu Ocolul Silvic pentru
evitarea tăierii pădurii în verde.

Domnul consilier Marcu Marin spune că probleme sunt şi vor mai fi, dar trebuie să
conlucrăm pentru a face proiecte. Nu trebuie să-i lăsăm pe proiectanţi să facă ce vor, să le
spunem problemele care sunt nu cu duşmănie, ci cu calm. Opoziţia trebuie să aibă rolul ei,
evitându-se astfel derapajele.

Se supune la vot Procesul–verbal al şedinţei anterioare, fiind aprobat cu 10 voturi
,,pentru’’.

Şedinţa de astăzi este declarată închisă.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal.

Preşedinte de şedinţă Secretar,
Consilier,

Tomescu Gheorghe Cristina CHIŢAN


